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Spørgsmål nr. S 1714 fra medlem af Folketinget Karsten Lauritzen 

(V): 

”Gør det indtryk på ministeren, at store dele af den københavn-
ske politistyrke giver udtryk for massiv bekymring over over-
bebyrdelsen med opgaver, og vil ministeren være rede til at 
imødekomme disse bekymringer ved at afskære visse nuvæ-
rende politiopgaver, som f.eks. den øgede kontrol inden for tra-
fikforseelser, for at afhjælpe overbebyrdelsen af politiet?”

Svar:

Jeg kan henvise til min samtidige besvarelse af spørgsmål nr. S 1713 fra 

samme spørger.

Jeg kan særligt i relation til det anførte om politiets kontrolvirksomhed på 

færdselsområdet oplyse, at ligesom regeringen prioriterer indsatsen mod 

rocker- og bandemiljøets kriminalitet, vægter regeringen færdselssikker-

heden meget højt. 

Jeg kan i den forbindelse henvise til den redegørelse jeg gav i forbindelse 

med min besvarelse torsdag den 25. april 2013 i Folketingets Retsudvalg 

af samrådsspørgsmål AP-AR om automatisk hastighedskontrol.

Som jeg bl.a. tilkendegav ved den lejlighed, er det tungtvejende hensyn til 

færdselssikkerheden, der ligger bag beslutningen om at øge politiets brug 

af automatisk hastighedskontrol.


